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Abstract :

This study aimed to identify the problems of Disabled (physically handicapped) some Algerian
provinces in the psychological, social and health field and to achieve it developed a tool to measure
the problems the handicapped in terms of honesty and appropriate consistency and were distributed to
a sample of 180 physically disabled some Algerian States are available (Laghouat, Ghardaia and
Ouargla), revealed results of the study for the physically disabled problems were among the degree of
(often ), The results of this study showed the following : the health problems in the first place, and
social problems in the last psychological problems.

Key words : Psychological Problems , Health problems, Social Problems, physically handicaped

Resume :

L’étude a pour but de déterminer les problémes handicapées (handicap moteur) certaines
provinces algériennes dans le domaine psychologique, social et de la santé et pour y parvenir a
développé un outil pour mesurer les problemes des personnes handicapées en termes d'honnéteté et de
consistance appropriée et ont été distribués a un échantillon de 180 handicapés physiques certains
Etats algérienne sont disponibles (Laghouat, Ghardaia et Ouargla), Par ailleurs les résultats de I’étude
les problemes physiquement handicapés ont été parmi le degré de (souvent),Par ailleurs les résultats
de I’étude : Les problemes de santé, en premier lieu, puis les problémes social dans les derniers
probléemes psychologiques.

Mots clés : probléemes psychologiques, problemes de santé, problémes social , handicap moteur.
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